

TID: 17:00

STED: Stikka

Til stede: Hanne, Reidun, Stein, Linda, Mona og Karianne (telefon)

Forfall: Lars Erik

SAKSNR.	SAK	KOMMENTAR	ANSVARLIG
31/23	Godkjenning av innkalling til styremøtet		Linda
32/23	INNKOMMET KORRESPONDANSE		
23.2	Avtale Eliteprøve 2023 mottatt	Signert og returnert	Linda
24.2	Faktura fra Fortum Strøm		Reidun
1.3	Mona Engebretsen: forslag tiltak instruktører miljøtrening	Styresak	
2.3	Guro Brunnsby: forespørsel om lån av plass	Besvart	Linda
2.3	Ellen Strand: Tilbakemelding miljøtrening	Besvart	Karianne
5.3	Søknad om støtte fra Emily Jacobsen	Besvart	Stein?
5.3	Søknad om støtte fra Anne C. Bjerkelund	Besvart	Stein?
9.3	Spørsmål fra Dag Tore Gudim ang detaljer rundt utstillingen på Ise	Besvart	Karianne
9.3	Utstillingskomiteen: årsberetning		
13.3	Epost fra Lena Axelsson ang avlysning av EK-prøve	Info	
14.3	NKK: anerkjent arrangement		
14.3	NKK: sluttoppgjør		
15.3	Fortum: Faktura		Reidun
15.3	NKK: faktura		Reidun
16.3	NRK: påminnelse reiseregning jaktkonferansen	Besvart	Linda
16.3	Mette Kristiansen: medlemskap	Besvart	Karianne
19.3	Sporkomiteen: Forespørsel fryser	Besvart, styresak	Linda

19.3	Hanne Vogsted: støtte til kurs	Styresak	
20.3	NKK: anerkjent arrangement		
22.3	John Richard Bjerkaug: avmelding instruktørkurs	Besvart	Linda
26.3	Anne Cecilie Bjerkelund: timeliste mars		Reidun
27.3	NKK: sluttoppgjør		
28.3	NKK: faktura		Reidun
28.3	Marianne Horntvedt: spm ang plankevalpen	Besvart	Karianne
29.3	Nordic Rally Obedience 2023: Støtte til nordisk rally	Styresak	
30.3	Karin M Engebretsen: Årsmøte sakspapirer	Besvart	Karianne
31.3	NRK: påminnelse påmelding GF og kontaktmøte	Besvart	Linda
1.4	NRK/Web: påminnelse avdelingenes eposter	Besvart	Linda
1.4	NRK/Web: forespurt årsmøteprotokoller	Besvart	Linda
4.4	Lise Siksjø: Spm brukssporkurs	Besvart	Karianne
5.4	NKK Østfold: Innkalling årsmøte	Info, tatt opp internt	
7.4	LP Komitee: overnatting stikka	Besvart	Karianne
10.4	Kurskomiteen: Nøkkel instruktør bruks spor	Besvart, nøkkel utlevert	Linda
11.4	Emilie Bønøgård: innbetaling som tilbakebetales	Utført	Karianne/Reidun
11.4	NKK: anerkjent arrangement		
11.4	NKK: sluttoppgjør		
12.4	NKK: faktura		Reidun

13.4	NRK: info kontaktmøte og GF	Info	
13.4	Fortum: Faktura		Reidun
14. og 17.4	NRK: oppsummering kontaktmøte	Besvart, etterlyst oppsummering	Karianne
19.4	NKK: NM blodspor 2024	Info	
20.4	Ann Katrin Sjøgren: Forespørsel om aktivitet/medlemsskap	Besvart	Karianne
20.4	Kurskomiteen Oslo: NKK trinn 1	Info	
24.4	Line Andersen: Forespørsel bord og stoler	Besvart	Karianne
26.4	Jaktkomiteen: ønske om søknad kvalikprøve	Besvart	Karianne
25.4	Fortum: prisforventninger		
27.4	SJK: Teknisk avtale	Besvart, signert	Linda
27.4	NRK/Geir Olav Andresen: enhetlig hjemmeside og mail	Besvart, endret mailmal	Linda
28.4	Vilde Tunheim: Spm rallystevne	Videresendt rally	Hanne
30.4	Anne Bjerkelund: Timeliste vask		Reidun
1.5	Magnus Haga: Forespørsel labboppdretter	Besvart	Karianne
1.5	Ingrid Oskarsson: feil påmelding utstilling	Videresendt	Karianne
2.5	Sigrid Marie: Dyrevelferdskontrollør	Info, bør videreformidles komiteer	
2.5	Vibeke W Hansen: invitasjon spørreundersøkelse		
3.5	NKK: Sluttoppgjør arrangement		
3.5	NKK: anerkjent arrangement		
3.5	Maxbo: Varsel om prisendring		

3.5	Fortum: ang strøm		
3.5	Torunn Aabel: Spm ang utstilling	Besvart	
3.5	SJK: Terminliste jakt	Videresendt jaktkomiteen	Karianne
4.5	NKK: Faktura		Reidun
4.5	NRK: Frist retrievernytt 14.mai	Jobbes med	Linda/Karianne
5.5	NKK: sluttoppgjør		
5.5	NKK: anerkjent arrangement		
5.5	NRK: info fra NKK ang mva kompensasjon		Reidun
6.5	Linn Johansen: spm ang rally	Videresendt rallykomiteen	Hanne
7.5	Jeanette Valle: avmelding kvalikprøve	Videresendt jakt	Karianne
8.5	Normisjon: faktura		Reidun
8.5	Thea Johansen: spm ang utstilling		
8.5	NKK: faktura		Reidun
32/23	Økonomi	Forskjellige aktiviteter i klubben har begynt å generere inntekter for 2023.	
23/23	Årshjul	<p>Sende ut mail til alle komiteer vedr frist for innsending av arrangementer for 2024 ASAP, frist var 1.mai.</p> <p>Årshjulet tas opp neste styremøte.</p>	
55/22	Leie ekstern treningsplass	Forespørre forslag til en skriftlig	Karianne

		avtale/avklaringer fra lsebanen (hvilke dager, hva må vi gjøre av jobb når vi leier, hvem klipper gress, måker snø etc, hvor lang tid i forveien får vi beskjed med andre arrangementer – vi bør ha tilgang til plassen med mindre vi får beskjed om annet etc), og vi sender ut mail til komiteene vedrørende bruk/interesse.
26/23	NRKs Facebookside Innspill	Vi tenker på dette og ser hva vi kan bidra med.
33/23	Jubileum 2024	Arrangere noe felles på våren, WT og utstilling (evt. andre grener) samme helg f.eks. Finne dato for komiteemøte, der dette tas opp. Jubileumsfest høsten.
34/23	Info/oppdatering fra komiteer denne måneden LP: Arrangert stevne, cup er gang. Spor: Arrangert blodsporprøve. Rally: Stevne førstkommende helg med en dommer. Cup er i gang. Jakt: Har stor aktivitet og mange prøver. Utstilling: Utstilling snart, utvidet frist frem til 13.5. Mange lørdag, men god plass søndag. Etterspørre hjelp fra hovedklubben, som deles i alle grener.	Linda

	<p>Familie og rekruttering: Planlegging av ny temakveld, avventer datoer, MH tester som tema Hytte/plass: Ikke noe nytt. Kurs: Ikke noe nytt.</p>		
35/23	Forslag tiltak instruktører miljøtrening	Mona har initiativet her, kommer konkret forslag senere	Mona
36/23	Forespørsel fryser sporkomiteen	Vi har en tom fryser ledig til spor.	Linda
37/23	Hanne Vogsted: Støtte til kurs	Innvilget.	
38/23	Nordic Rally Obedience 2023: Støtte til nordisk rally	Vi avstår.	
39/23	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kurs: figurant og testlederkurs (med hensyn på å bli prøvedommer) - Eventuelt: veien; privat vei og vi må stå for det selv, forespørre om det finnes noe avløpssystem som gjør at vi kan få redusert vannmengdene som oversvømmer veien 		Karianne

Moss, 8.5.23

Lars Erik Hermansen